
**2nd Session, 58th Legislature
New Brunswick
64-65 Elizabeth II, 2015-2016**

**2^e session, 58^e législature
Nouveau-Brunswick
64-65 Elizabeth II, 2015-2016**

**BILL
63**

**An Act to Amend the
Maritime Economic Cooperation Act**

Read first time: June 29, 2016

Read second time:

Committee:

Read third time:

**PROJET DE LOI
63**

**Loi modifiant la
Loi sur la coopération économique des Maritimes**

Première lecture : le 29 juin 2016

Deuxième lecture :

Comité :

Troisième lecture :

MR. BRUCE FITCH

M. BRUCE FITCH

2016

BILL 63

**An Act to Amend the
Maritime Economic Cooperation Act**

Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick, enacts as follows:

1 The Maritime Economic Cooperation Act, chapter 118 of the Revised Statutes, 2014, is amended by adding after subsection 3(2) the following:

3(3) The Executive Council shall publish an annual report within 120 days after the end of the fiscal year to which the report relates, that contains a status report on the principles and strategic goals referred to in this section.

PROJET DE LOI 63

**Loi modifiant la
Loi sur la coopération économique des Maritimes**

Sa Majesté, sur l'avis et avec le consentement de l'Assemblée législative du Nouveau-Brunswick, édicte :

1 La Loi sur la coopération économique des Maritimes, chapitre 118 des Lois révisées de 2014, est modifiée par l'adjonction de ce qui suit après le paragraphe 3(2) :

3(3) Le Conseil exécutif publie un rapport annuel dans un délai de cent vingt jours de la fin de l'exercice financier que vise le rapport, y compris un rapport sur le respect des principes et la réalisation des objectifs visés dans cet article.